



本行之港元及美元儲蓄存款利率於**2024年12月20日**作出調整：

由2024年12月20日起，本行調整港元及美元儲蓄存款年利率，詳情如下：

港元戶口結餘達5,000港元或以上的儲蓄存款年利率，由0.375%下調至0.25%：

存款結餘(港元)	年利率
150,000及以上	0.25%
10,000 -< 150,000	0.25%
5,000 -< 10,000	0.25%
1,000 -< 5,000	0%
1,000以下	0%

美元戶口結餘達1,000美元或以上的儲蓄存款年利率，由0.50%下調至0.375%：

存款結餘(美元)	年利率
1,000及以上	0.375%
1,000以下	0%

倘綜合戶口之「全面理財總值」達100萬港元或以上，其綜合港元儲蓄戶口存款結餘的額外年利率則維持0.001%。有關上述儲蓄存款年利率詳情及其他查詢，可聯絡分行職員。

The Bank's Hong Kong Dollar and US Dollar Savings Deposit Interest rates are revised on 20 December 2024:

From 20 December 2024, the Bank's Hong Kong Dollar and US Dollar savings deposit rate are revised as follows:

Hong Kong Dollar savings deposit rate for an account balance of HK\$5,000 or above is decreased from 0.375% per annum to 0.25% per annum.

Account Balance (HK\$)	Interest Rate Per Annum
150,000 and above	0.25%
10,000 -< 150,000	0.25%
5,000 -< 10,000	0.25%
1,000 -< 5,000	0%
Below 1,000	0%

US Dollar savings deposit rate for an account balance of US\$1,000 or above is decreased from 0.50% per annum to 0.375% per annum.

Account Balance (US\$)	Interest Rate Per Annum
1,000 and above	0.375%
Below 1,000	0%

The bonus interest rate for Hong Kong dollar savings account balances of integrated accounts with total relationship balance of HK\$1 million or above remains at 0.001% per annum.

For more details about the above savings deposit interest rate and other enquiries, please contact our branch staff.